
Полтавський державний медичний університет 

 

ПРОТОКОЛ   

засідання Ради роботодавців  

 

01. 10. 2021 року                                                                                                 № 1 

м. Полтава 

 

Голова засідання – І. Ксьонз. 

Секретар засідання – О. Нестеренко.  

 

ПРИСУТНІ: 

Н. Дурдикулієва, Д. Лавренко, О. Оглобля, Г. Оксак, Л. Савченко,  

Л. Самолеліс, О. Сидоренко, В. Харченко, Н. Писаченко, М. Семеняка. 

 

ЗАПРОШЕНІ: 

І. Скрипник, Т. Петрушанко. 

 

Порядок денний:  

 
1. Про обрання відкритим голосуванням Голови Ради роботодавців, його 
заступника та секретаря. 
2. Про затвердження Плану роботи Ради роботодавців на 2021 - 2022 роки. 
3. Про зауваження, що були винесені експертами при акредитації освітньо-
професійних програм (ОПП) «Медицина» та «Стоматологія». 
4. Про особливості підготовки здобувачів, які навчаються по ОПП 
«Парамедик». 
5. Про оновлення ОПП «Громадське здоров’я», та «Сестринська справа» їх 
цілей та результатів впливу на навчання здобувачів вищої освіти.  

 

1. СЛУХАЛИ:  

Ігоря Ксьонза, проректора з науково педагогічної та лікувальної роботи 

ПДМУ, який запропонував обрати: Головою Ради роботодавців Олександра 

Оглоблю, начальника відділу управління персоналом та медичними кадрами 

Департаменту охорони здоров'я Полтавської облдержадміністрації; – 

заступником Голови Ради роботодавців призначити Віктора Харченка, 

заступника головного лікаря з організаційно-методичної роботи 

Комунального підприємства «Полтавська обласна клінічна стоматологічна 

поліклініка Полтавської обласної ради; – секретарем Ради роботодавців Олега 

Нестеренка, завідуючого практикою (виробничою, навчальною) ПДМУ.  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Григорій Оксак, головний лікар Комунального підприємства «Полтавська 

обласна клінічна лікарня ім. М. В. Скліфосовського Полтавської обласної 

ради», який сказав, що не заперечує проти запропонованих кандидатур 
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Голови, заступника та секретаря Ради роботодавців, і запропонував винести 

дане питання на відкрите голосування.  

 

УХВАЛИЛИ: 

За результатами відкритого голосування (усі присутні «За», «Проти» та 

«Утримались» немає) затвердити: 

Олександра Оглоблю – Головою Ради роботодавців; 

Віктора Харченка – заступником Голови Ради роботодавців;  

Олега Нестеренка – секретарем Ради роботодавців.  

 

2. СЛУХАЛИ: 

Ігоря Ксьонза, який представив присутнім на ухвалення план роботи 

Ради роботодавців на 2021-2022 роки. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Лариса Савченко, директорка Комунального підприємства «Дитяча 

міська клінічна лікарня Полтавської міської ради», що запропонувала для 

забезпечення високої якості професійної підготовки випускників на основі 

взаємодії та комплексної співпраці з роботодавцями, щодо вдосконалення 

освітньо-професійних програм різних освітніх рівнів (магістерського, 

бакалаврського, фахової передвищої освіти) та спеціальностей до складу Ради 

роботодавців в подальшому залучувати представників інших напрямків 

медичної діяльності. 

 

УХВАЛИЛИ:  

Затвердити план роботи Ради роботодавців на 2021 - 2022 роки, та до 

наступного засідання Ради роботодавців залучити гаранта освітньо-

професійних програми «Громадське здоров’я». 

 

3. СЛУХАЛИ:  

Ігоря Скрипника, гаранта ОПП «Медицина», Проректора з науково-

педагогічної роботи та післядипломної освіти, який доповів, що одним із 

винесених експертами при акредитації ОПП «Медицина» зауважень було те, 

що комісія зі сприяння працевлаштування, яка функціонує в ПДМУ, не 

забезпечує повноти ефективного впливу на ОПП. 

Тетяну Пертушанко, гаранта ОПП «Стоматологія», завідувачку 

кафедрою терапевтичної стоматології, яка зазначила, що в ОПП 

«Стоматологія», на думку експертів, не висвітлені індивідуальні освітні 

траєкторій здобувачів (можливість вільного вибору баз для проходження 

виробничої практики). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Григорій Оксак, який запропонував підрозділу зі сприяння 

працевлаштування випускників розширювати спектр комунікацій із 
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роботодавцями (керівниками департаментів і закладів охорони здоров’я не 

залежно від форми власності), та створювати базу даних щодо 

працевлаштування випускників, які отримали ступінь магістра за ОПП 

«Медицина».  

Віктор Харченко, який зауважив, що студенти забезпечені можливістю 

вільного вибору баз для проходження виробничої практики, але якщо експерти 

вважають за доцільне розширити діапазон можливостей для формування 

індивідуальної освітньої траєкторій здобувачів, то навчальному відділу 

необхідно розглянути питання включення в навчальний план по ОПП 

«Стоматологія» виробничої практики, як обов’язкового компонента.  

 

 

УХВАЛИЛИ: 

Підрозділу зі сприяння працевлаштування магістрів за ОПП 

«Медицина», який працює при ПДМУ, розглянути питання щодо створення 

бази даних працевлаштування випускників.   

Навчальному відділу ПДМУ, для покращення формування 

індивідуальних освітніх траєкторій здобувачів та розширення діапазону 

можливостей працевлаштування, рекомендувати включення в навчальний 

план по ОПП «Стоматологія» виробничої практики, як обов’язкового 

компонента.   

 

4. СЛУХАЛИ: 

Дмитра Лавренка, директора Комунального підприємства «Полтавський 

обласний центр екстреної медичної допомоги та медицини катастроф 

Полтавської обласної ради», який зазначив, що особливістю проходження 

практики та навчання здобувачів за ОПП «Парамедик» є спрямованість на 

забезпечення підготовки фахівця нової формації, здатного працювати в 

умовах реформування системи охорони здоров’я, а основний акцент ОПП 

робиться на формуванні якісних практичних навичок і вмінь у сфері екстреної 

медичної допомоги. Також відмітив, що випускники будуть здатні працювати 

в закладах охорони здоров’я у складі виїзної бригади Центрів екстреної 

медичної допомоги і медицини катастроф, у відділеннях невідкладної 

допомоги. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Олександр Оглобля, який відмітив, що ОПП «Парамедик» спрямована 

на поглиблену фундаментальну теоретичну та практичну підготовки 

бакалаврів медсестринства, а професійна кваліфікація «Парамедик»; 

ґрунтується на поняттях, концепціях, принципах та технологіях надання 

екстреної медичної допомоги людині у невідкладному стані, а тому необхідно 

залучати до підготовки майбутніх парамедиків більше лікарів з досвідом 

практичної роботи у галузі медицини.  
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УХВАЛИЛИ: 

В умовах реформування системи охорони здоров’я, враховуючи той 

факт, що ОПП «Парамедик» корелює з місією та стратегією розвитку освітньої 

діяльності Університету, спеціалістам Навчально-наукового медичного 

інституту ПДМУ необхідно розглянути питання щодо залучення до 

підготовки здобувачів які навчаються за ОПП «Парамедик» більшої кількості 

лікарів з досвідом практичної роботи у галузі екстреної медичної допомоги.  

 

5. СЛУХАЛИ: 

Олександра Оглоблю, який підкреслив значущість включених до ОПП 

змін та зауважив, що для забезпечення підготовки конкурентоспроможних 

фахівців на основі комплексного співробітництва Університету з 

роботодавцями шляхом об'єднання інтелектуального потенціалу, практичного 

досвіду, матеріальних і корпоративних ресурсів, вкрай необхідно формувати 

ефективний зворотній зв’язок між Університетом та роботодавцями. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Ніна Дурдикулієва, директорка Комунального підприємства 

«Полтавський обласний центр громадського здоров'я Полтавської облради» – 

зазначила, що розширена стратегія розвитку Університету із врахуванням 

тенденцій ринку праці представлена в оновленій ОПП.  

Людмила Самолеліс, голова Асоціації медичних сестер Полтавської 

області, заступник головного лікаря з питань медсестринства Комунального 

підприємства «Обласний заклад з надання психіатричної допомоги 

Полтавської обласної ради», відмітила, що залучення представників 

роботодавців до освітнього процесу шляхом читання лекцій, проведення 

практичних і семінарських занять, керівництва виробничими практиками, 

участі у проведенні контрольних заходів та в роботі екзаменаційних комісій з 

атестації здобувачів освіти сприяє розвитку інфраструктури партнерства та 

спонукає до розбудови внутрішньої системи забезпечення якості освіти 

Університету. 

 

УХВАЛИЛИ: Оновлення затвердженої освітньо-професійної програми 

«Громадське здоров’я» та «Сестринська справа» вважати доцільним і таким, 

що сприятиме працевлаштуванню випускників Університету. 

 

 

 

Голова засідання                                                                                         І. Ксьонз 

Секретар                                                                                             О. Нестеренко 

 


